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Andris – Sveiki. Jautājums būvvaldes pā

Sveiki. Jautājums būvvaldes pārstāvjiem. Vairākus gadus, pašvaldības inomātajā īpašumā
pastāvēja kafejnīca Cietie Rieksti, kura tika uzcelta nelegāli. Šobrīd tiek kārtoti papīri,
ēkas legalizēšanai un nodošanai ekspluatācijā. Vai mūsdienās tas ir tik vienkārši, uzbliezt
nelikumīgi ēku,papildus tam, tajā pieņemt klientus – ekspluatācijā nenodotā ēkā, un tad
nokārtot būvatļauju un nodošanu? Kādas ir sankcijas un soda mēri par šādu nihilismu?
Papildus gan jāpiemin, ka šo nelikumīgo pastāvēšanas gadu laikā Dome ir subsidējusi
sporta pasākumus, šo ēku ir apmeklējuši Saulkrastu Domes deputāti, notikušas uzņēmēju
sanāksmes, un viens no labuma guvējiem, A. Ancāna kungs ir priekšsēdētāja padomnieks
uzņēmējdarbības jautājumos. Kam būtu jābūt kā piemēram, tātad, vai šis būtu labs
piemērs uzņēmējiem? Vai par to Ancāna kungam, kā Saulkrastu domes darbiniekam,būs
izteikts kāds rājiens, jeb vismaz nogriezta algas piemaksa uz kādu noteiktu laiku?
Ceru uz izsmeļošu atbildi.
Ar cieņu, Andris Vītols


